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fDL 
 
Aan het college van burgemeester en wethouder van de gemeente Laren 
 
 
Onderwerp:  
vragen naar aanleiding van de raadsinformatiebrief Duurzaamheid d.d. 29-11 2023. 
          

Laren, 25 maart 2024 
 
 
Overeenkomstig artikel 33 van het ‘Reglement van orde voor de vergaderingen en andere 
werkzaamheden van de raad Laren 2023’ stel ik u de hiernavolgende vragen, ter schriftelijke 
beantwoording binnen de daarvoor gestelde termijn van 20 dagen. 
 
Toelichting: 
Naar aanleiding van de raadsinformatiebrief over Duurzaamheid van 29 november 2023 heb 
ik de volgende vragen: 
 
Vragen: 
Infrastructuur/Netcongestie  
Het voorkomen van netcongestie staat hoog op de agenda van de netbeheerder Liander en 
TenneT. Op dit moment is door TenneT voor de komende jaren een netcongestie 
waarschuwing afgegeven. Dit betekent voor de komende jaren dat voor regio Gooi en 
Vechtstreek nieuwe grootverbruikers hoogstwaarschijnlijk niet kunnen aansluiten. Voor de 
bestaande grootverbruik aansluitingen zijn er geen implicaties. Voor kleinverbruikers 
(inwoners en kleine bedrijven) binnen de gebouwde omgeving in Laren blijft de situatie 
onveranderd. De komende weken / maanden zal hierover regelmatig in het nieuws over 
bericht worden. Vanuit Laren is regelmatig contact met Liander over de berichtgeving en de 
mogelijk implicaties hiervan voor gemeenten en bedrijven.  
 
Grootverbruikers zijn vaak wel de grote bedrijven die een hoge capaciteit aansluiting(en) 
nodig hebben om hun gehele bedrijf tijdens de piekmomenten van genoeg stroom en gas te 
voorzien. Kleinverbruikers zijn gebruikers met een particuliere of zakelijke aansluiting van 
maximaal 3x80A en/of een gasaansluiting. 
 
In de landelijke pers hebben de laatste weken berichten gestaan met betrekking tot potentiële 
netcongestie in onder anderen enkele grote steden: dringend geadviseerd wordt om het 
opladen van elektrische auto’s te doen in vastgestelde blokuren. 
 

1. Is er sprake van een stijging in de belasting van het net sinds de publicatie van de  
 RIB duurzaamheid?  
 Indien ja, dan ontvang ik graag het volgende: 

• de stijging per tijdseenheid in een grafiek;  
• de cijfers van de hoogte van de piekbelasting, uitgesplitst per wijk;  
• een overzicht van de capaciteit ruimte die er nog op het net zit, liefst ook per 

wijk en hoe dit zich vertaalt in nog mogelijk te plaatsen laadpunten, 
warmtepompen, verzwaarde aansluitingen, zonnepanelen en dergelijke. 

2. Hoe zien de plannen eruit van de netbeheerder ten aanzien van de uitbreiding van  
 het net? Graag in cijfers en tijd uitgedrukt. 
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Voor het interne vastgoed van de gemeente zijn niet veel daken beschikbaar. Het dak van  
de brandweer is op korte termijn een interessante optie voor een aanpak voor het plaatsen van 
zonnepanelen.  

 
3. is het dak van de brandweer inderdaad geschikt voor het plaatsen van zonnepanelen? 
4. op welk termijn gaan er panelen geplaatst worden op het dak van de brandweer? 
5. hoeveel gaan dat er worden?  
6. kunnen inwoners van Laren die niet in staat zijn om zelf zonnepanelen te plaatsen, om 

redenen van bijvoorbeeld rieten daken, beschermd dorpsgezicht et cetera, hiervan mee 
profiteren en zo ja in welke vorm? 

 
Indien u alle vragen heeft kunnen beantwoorden rijst uiteraard de slotvraag of het plaatsen 
van zonnepanelen in deze tijd van onevenredige netbelasting nog wel is aan te bevelen. En 
ook wat het nut van salderen wordt als er in de dag uren met zonneschijn en weinig vraag naar 
elektra terug levering belast gaat worden. 
 
 
De antwoorden op deze vragen zie ik graag van u tegemoet. 
 
 
 
Ronald Spaan 
Democratisch Laren 
 
 
Bijlage: raadsinformatiebrief Duurzaamheid 


